
 Opstart af ny forening Birkehøjs Venner  
og Generalforsamling i Brugerrådet og 

Busudvalget  
den 7. april 2025 på Birkehøj 

 
Der var fint fremmøde til den årlige generalforsamling. 
 
Formand for brugerrådet Aase Mathiesen aflagde beretning, hvor der blev nævnt de 
mange ture, der var afholdt i årets løb, som f.eks. tur til Zoologisk Have i Aalborg. 
Udover dette har der været afholdt flere fester: Sankt Hansaften, høstfest, oktoberfest 
og nytårsfest. Til festerne har der været musik af henholdsvis Bente Gade, Erik 
Sørensen og Peter Aldahl, og til nytårsfesten var det Svend Bisgård. 
 
Der kan også nævnes mandagscaféerne, hvor der til nogle af cafeerne har været 
fortællere og musik. 
 
Regnskabet blev fremlagt af kasserer Maja Jensen. Regnskabet blev godkendt. 
 
Efterfølgende aflagde formand for busudvalget Kristen Buus beretning. Bussen har 
kørt de sædvanlige ture hver anden onsdag og kørsel til de forskellige udflugter, som 
der har været arrangeret af Brugerrådet.  
 
Desværre måtte bussen sælges i forbindelse med Birkehøjs lukning. Busudvalget 
måtte ophøre, men heldigvis fortsætter 2 af medlemmerne i Birkehøjs Venner. 
Ligeledes nedlægges Brugerrådet. 
 
I stedet er der oprettet en ny forening med navnet Birkehøjs Venner.  
De nye vedtægter blev gennemgået og godkendt.  
De nuværende medlemmer af brugerrådet og busudvalget blev valgt til den nye 
bestyrelse. Der er lavet et årsprogram for 2025. 
 
Efter generalforsamlingen blev der serveret franskbrød med rullepølse og ost. Til 
sidst kaffe med hjemmebagte småkager.  
 
Konstituering af bestyrelsen i Birkehøjs Venner: 
Aase Mathiesen, formand 
Maja Jensen, kasserer. 
Vinni Sigaard, sekretær 
Jytte Jensen 
Inge Buus 
Sanne Christensen, 2. sekretær 
Suppleant: Kresten Buus og Svend Erik Larsen. 


